

CCC Project 104246 – Questions and Answers – May 4, 2019

Question 12: Is there a preference of Canadian manufacturers for the supplier of the goods in Appendix A? Considering that there are two or more Night Vision manufacturers in Canada, would CCC consider using the "Conditionally Limited" clause from the Standard Acquisition Clauses and Conditions manual for this procurement?

Answer 12: As reflected in Appendix A, there is no preference regarding the country of origin of the manufacturer and the Canadian Content Policy does not apply to this acquisition.

Projet de la CCC n° 104246 – Questions et réponses – 4 mai 2019

Question n° 12: Y a-t-il une préférence des fabricants canadiens pour le fournisseur des produits de l'annexe A? Étant donné qu'il y a au moins deux fabricants de systèmes de vision nocturne au Canada, la CCC envisagerait-elle d'utiliser la clause « Conditionally Limited » (Restriction) du Guide des Clauses et conditions uniformisées d'achat pour ce marché?

Réponse n° 12: Comme l'indique l'annexe A, il n'y a aucune préférence quant au pays d'origine du fabricant et la Politique sur le contenu canadien ne s'applique pas à cette acquisition.